



## Acta de la Junta Municipal del Distrito Oeste

<b>Nº de Acta:</b>	<b>2</b>
<b>Carácter de la sesión:</b>	Ordinaria
<b>Fecha de la sesión:</b>	22 de febrero 2021
<b>Hora inicio/fin:</b>	19:30 / 20:45
<b>Lugar:</b>	Telemática

### **Miembros asistentes:**

D. José Luis López Ibáñez	Presidente (PSOE)
D <sup>a</sup> . Verónica Ruíz Escrig	Vicepresidenta (Compromís)
D. Vicent Francesc Sales Mateu	Concejal (P Popular)
D <sup>a</sup> . Marinela Mónica Barabás	Vocal (Alcaldía)
D. Casto Moya Macias	Vecino (PSOE)
D. Pedro Bermúdez Bolos	AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
D. José Vte. Álvarez Miravet	AVV El Saboner
D. Pascual Barreda Martínez	AVV Ctra. Borriol, Roser y ady
D <sup>a</sup> . Concepción Guillamón Albalade	AVV La Choquera

### **Miembros ausentes:**

D <sup>a</sup> . Lorena Bachero Colomer	Vocal (Alcaldía)
D <sup>a</sup> . Irene Gómez Santos	Vecina (Podem-Esquerra Unida)
D. Francisco Martínez Gómez	AVV Gpo S José Obrero, C Alcora y Ady
D <sup>a</sup> . Rosa Lidón Ejarque Gual	AMPA CEIP Vicente Artero (*)

### **EXCUSA AUSENCIA (\*)**

#### **Secretaria:**

Inmaculada Arnau Picazo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar la orden del día establecido:

### **1.- APROBACIÓN DEL ACTA ORDINARIA DE LA JUNTA DEL DISTRITO OESTE CELEBRADA EL 25 DE ENERO DE 2021.**

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 25 de enero de 2021, por unanimidad de los miembros de la Junta.



En primer lugar el Sr. Presidente informa sobre el proyecto que está en marcha del carril Bici (tramo CV-16), desde el Grupo Reyes hasta el Centro Penitenciario; también comunica que se ha instalado un baño público frente a la Estación de Renfe y recuerda a los miembros de la Junta que pueden aportar necesidades de asfaltado en las calles que lo necesiten del Distrito para añadir a la relación de la campaña de pavimentación, que está en proceso de contratación. También informa, sobre la Orden de Ejecución del edificio donde está el pozo en Cuadra Saboner, que se han puesto vallas y se ha señalado una zona para peatones de forma provisional y que se están haciendo gestiones para localizar al propietario.

## **2º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.**

Por parte del Sr. Presidente se da cuenta de los trámites y las distintas soluciones que se han llevado a cabo según las propuestas y sugerencias expuestas por los miembros de la Junta, siendo leídos los informes de cada negociado por la Secretaria de la Junta.

## **3º.- RUEGOS Y PREGUNTAS**

El Sr. Casto Moya, vecino (PSOE), solicita el asfaltado del camino Entitat Cuadra Saboner Ent 2, situado entre Cuadra Saboner y Gpo Aragonesa que está en mal estado.

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV el Saboner, en primer lugar comunica que ya han instalado el contenedor en la Ctra. Alcora y que ya han plantado los árboles en Cuadra Salera. Reitera que faltan los contenedores en las calles del Almendro y Canal. Expone que a la salida del Centro Comercial la Salera, los vehículos no respetan la señalización de giro a la derecha, por lo que solicita una solución. Por último en la UE-36 que se dé solución a un tramo de reguero que se quedó al realizar las obras.

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, solicita una inspección de los técnicos para el mantenimiento del Centro Cívico del Grupo ya que necesita algunas reparaciones, como grietas, desconchados, azulejos, etc. Propone la instalación de unas vallas en la Ctra. Borriol (tramo desde el Gpo San Roque hasta Talleres Chavala con el fin de evitar el peligro en las zonas de peatones y ciclistas ya que están muy pegadas a la carretera. Expone que en la Cuadra Borriolench, donde se está instalando de forma provisional el Colegio Vicent Marçà, hay un reguero que da a la antigua fábrica de sal, que sería necesario tapar y poner una varandilla. El Sr. Presidente informa que está hablado con el Concejal de Educación y el AMPA del Colegio y se está considerando. Solicita anclajes para los contenedores de basura ubicados entre la Ctra. Borriol y el Camino Collet. El Sr. Presidente explica el estudio que se está llevando a cabo sobre la reubicación de los contenedores en toda la ciudad. Reitera la petición de instalación de bandas rugosas en el paso de peatones de la rotonda María Teresa de Calcuta. Reitera la petición de realizar rebajes de bordillos en la Plaza Jaime Ribes para que sea más accesible. Reitera la instalación de papeleras y la colocación de bancos de mobiliario urbano en la Avda Sos Baynat. Reitera la instalación de papeleras y la colocación de bancos de mobiliario urbano en la Avda Sos Baynat. Pregunta si el edificio de la CUC se derriba todo y si será para Archivo Histórico, la Sra. Verónica Ruiz informa que una parte irá destinado a Archivo. Recuerda la necesidad de la poda de árboles en la Ctra. Borriol, comentando que se ha solicitado a través del SMC la necesidad de poda en el tramo entre el Camino Collet y la Avda Alfonso XII.





El Sr. Vicent Francesc Sales, Concejel del Partido Popular, propone que se tendría que seguir un criterio para la instalación de contenedores en la ciudad, ya que en la calle Jesús Martín Martí, se solicitaron ubicar los contenedores en las aceras para no quitar plazas de aparcamiento, se instalaron y ahora han vuelto a ubicarlos otra vez a la zona de estacionamiento de vehículos.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, propone la posibilidad de trasladar los contenedores de reciclaje de cartón, vidrio y plástico en fila y a continuación de los de orgánico, para evitar el efecto llamada, pues se ven desde la carretera CV-16 y evitaría los vertidos descontrolados que están sufriendo en esa zona. También solicita el asfaltado de la zona de los contenedores por higiene. El reparcho de la calle Molí d'Oli hasta pasar al número 8. Solicita el asfaltado en calle Parany entre los números 9 y 11 porque se forman charcos enormes. Reitera la petición del servicio de autobús urbano para las urbanizaciones de montaña. Reitera la información sobre la cesión de terrenos entre los Ayuntamientos de Castellón y Borriol y por último solicita la instalación de un WC y suelo cerámico para el local de la Asociación.

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra Alcora, en primer lugar comunica que se ha instalado la farola la calle Maestro Moreno Torroba y reparcho esta misma calle. Recuerda la necesidad de la poda de árboles. Comenta que el problema del embozo en el alcantarillado lo gestionará por SMC y el Sr. Presidente informa que en el desembozo por parte de la cuba encontraron hasta ropa en el alcantarillado, por lo que les pide que sean prudentes en ese aspecto. Solicita reparación de goteras en el local de la Asociación y recuerda la posibilidad de hacer una escotilla en el techo para mejor acceso en las reparaciones. Por último pregunta si está cedida la calle nueva que hay detrás de Tau, ya que eso es un camino escolar y hay camiones que pueden ser peligrosos para el paso de los niños.

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veinte horas y cuarenta y cinco minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria de la Junta, en el lugar y la fecha al principio expresados.



## Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

<b>NÚM. d'Acta:</b>	<b>2</b>
<b>Caràcter de la sessió:</b>	Ordinària
<b>Data de la sessió:</b>	22 de febrer 2021
<b>Hora inici/fi:</b>	19:30 / 20:45
<b>Lloc:</b>	Telemàtica

### **Membres assistents:**

D. José Luis López Ibáñez	President (PSOE)
D <sup>a</sup> . Verónica Ruíz Escrig	Vicepresidenta (Compromís)
D. Vicent Francesc Sales Mateu	Regidor (P Popular)
D <sup>a</sup> . Marinela Mónica Barabás	Vocal (Alcaldia)
D. Casto Moya Macias	Veí (PSOE)
D. Pedro Bermúdez Bolos	AVV Gpo. Reis i Ctra. L'alcora
D. José Vte. Álvarez Miravet	AVV El Saboner
D. Pascual Barreda Martínez	AVV Ctra. Borriol, Roser i ady
D <sup>a</sup> . Concepción Guillamón Albalade	AVV La Choquera

### **Membres absents:**

D <sup>a</sup> . Lorena Bachero Colomer	Vocal (Alcaldia)
D <sup>a</sup> . Irene Gómez Santos	Veïna (Podem-Esquerra Unida)
D. Francisco Martinez Gómez	AVV Gpo S José Obrer, C L'alcora i Ady
D <sup>a</sup> . Rosa Lidón Ejarque Gual	AMPA CEIP Vicente Arterós (*)

### **EXCUSA ABSÈNCIA (\*)**

#### **Secretària:**

Inmaculada Arnau Picazo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'orde del dia establert:

### **1.- APROVACIÓ DE L'ACTA ORDINÀRIA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST CELEBRADA EL 25 DE GENER DE 2021.**

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 25 de gener de 2021, per unanimitat dels membres de la Junta.





En primer lloc el Sr. President informa sobre el projecte que està en marxa del carril Bici (tram CV-16), des del Grup Reis fins al Centre Penitenciari; també comunica que s'ha instal·lat un bany públic enfront de l'Estació de Renfe i recorda als membres de la Junta que poden aportar necessitats d'asfaltat en els carrers que ho necessiten del Districte per a afegir a la relació de la campanya de pavimentació, que està en procés de contractació. També informa, sobre l'Orde d'Execució de l'edifici on està el pou en Quadra Saboner, que s'han posat tanques i s'ha senyalitzat una zona per a vianants de forma provisional i que s'estan fent gestions per a localitzar el propietari.

## 2º.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part del Sr. President se n'adona dels tràmits i les distintes solucions que s'han dut a terme segons les propostes i suggeriments exposades pels membres de la Junta, sent llegits els informes de cada negociat per la Secretària de la Junta.

## 3º.- PRECS I PREGUNTES

El Sr. Casto Moya, veí (PSOE), sol·licita l'asfaltat del camí Entitat Quadra Saboner Ent 2, situat entre Quadra Saboner i Grup Aragonesa que està en mal estat.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AVV el Saboner, en primer lloc comunica que ja han instal·lat el contenidor en la Ctra. L'alcora i que ja han plantat els arbres en Quadra Salera. Reitera que falten els contenidors en els carrers de l'Ametler i Canal. Exposa que a l'eixida del Centre Comercial la Salera, els vehicles no respecten la senyalització de gir a la dreta, per la qual cosa sol·licita una solució. Finalment en la UE-36 que es done solució a un tram de reguera que es va quedar al realitzar les obres.

El Sr. Pascual Barreda, representant de l'AVV Grup Roser, sol·licita una inspecció dels tècnics per al manteniment del Centre Cívic del Grup ja que necessita algunes reparacions com a clavills, escrostonats, taulellets, etc. Proposa la instal·lació d'unes tanques en la Ctra. Borriol (tram des del Grup San Roc fins a Tallers Xavala a fi d'evitar el perill en les zones de vianants i ciclistes ja que estan molt pegades a la carretera. Exposa que en la Quadra Borriolench, on s'està instal·lant de forma provisional el Col·legi Vicent Marçà, hi ha un recinte que dona a l'antiga fàbrica de sal, que seria necessari tapar i posar una varandilla. El Sr. President informa que està parlat amb el Regidor d'Educació i l'AMPA del Col·legi i s'està considerant. Sol·licita ancoratges per als contenidors de fem ubicats entre la Ctra. Borriol i Camí Collet. El Sr. President explica l'estudi que s'està duent a terme sobre la reubicació dels contenidors en tota la ciutat. Reitera la petició d'instal·lació de bandes rugoses en el pas de vianants de la rotonda Maria Teresa de Calcuta. Reitera la petició de realitzar rebaixos i rastells en la Plaça Jaime Ribes perquè siga més accessible. Reitera la instal·lació de paper de paret i la col·locació de bancs de mobiliari urbà en l'Av Sos Baynat. Proposa que el tractament dels Porcs senglars i Porcs Vietnamites s'hauria de fer un protocol que depenga de l'Ajuntament i no dels propietaris, sols de la Conselleria, perquè els ciutadans a qui criden és a la Policia Local. Pregunta si l'edifici del CUC es derroca tot i si serà per a Arxiu Històric, la Sra. Verónica Ruiz informa que una part de l'edifici anirà destinat a Arxiu. Recorda la necessitat de la poda d'arbres en la Ctra. Borriol, començant per la Ctra. Borriol i Camí Collet i Camí Alfons XII.



El Sr. Vicent Francesc Sales, Regidor del Partit Popular, proposa que s'hauria de seguir un criteri per a la instal·lació de contenidors en la ciutat, ja que en el carrer Jesús Martín Martí, es van sol·licitar ubicar els contenidors en les voreres per a no llevar places d'aparcament, es van instal·lar i ara han tornat a ubicar-los una altra vegada a la zona d'estacionament de vehicles.

La Sra. Concepció Guillamón, representant de l'AVV La Choquera, proposa la possibilitat de traslladar els contenidors de reciclatge de cartó, vidre i plàstic en fila i a continuació dels d'orgànic, per a evitar l'efecte crida, perquè es veuen des de la carretera CV-16 i evitaria els abocaments descontrolats que estan patint en eixa zona. També sol·licita l'asfaltat de la zona dels contenidors per higiene. El repegats del carrer Moli d'Oli fins a passar al número 8. Sol·licita l'asfaltat en carrer Parani entre els números 9 i 11 perquè es formen tolls enormes. Reitera la petició del servei d'autobús urbà per a les urbanitzacions de muntanya. Reitera la informació sobre la cessió de terrenys entre els Ajuntaments de Castelló i Borriol i finalment sol·licita la instal·lació d'un WC i sòl ceràmic per al local de l'Associació.

El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l'AVV Grup Reis i Ctra L'alcora, en primer lloc comunica que s'ha instal·lat el fanal el carrer Mestre Moreno Torroba i reapedaçament este mateix carrer. Recorda la necessitat de la poda d'arbres. Comenta que el problema del pany en el clavegueram ho gestionarà per SMC i el Sr. President informa que en el desembose per part de la bóta van trobar fins a roba en el clavegueram, per la qual cosa els demana que siguen prudents en eixe aspecte. Sol·licita reparació de goteres en el local de l'Associació i recorda la possibilitat de fer una escotilla en el sostre per a millor accés en les reparacions. Finalment pregunta si està cedit el carrer nou que hi ha darrere de Tau, ja que això és un camí escolar i hi ha camions que poden ser perillosos per al pas dels xiquets.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió, sent les vint hores i quaranta-cinc minuts, estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària de la Junta, en el lloc i la data al principi expressats.

